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VANTAAN INVALIDIT VANIN RY 

on järjestänyt keskustelutilaisuuden vammaislaeista tiistaina 19.9.2017.  

Keskustelutilaisuudessa oli paikalla kaksi Kynnys ry:n/assistentti.info:n asiantuntijaa sekä kaksi 

Vantaan kaupungin edustajaa. 

Keskustelutilaisuudessa nousi esiin kolme epäkohtaa, joista  

VANTAAN INVALIDIT VANIN RY esittää pyynnön vammaisneuvostolle siten, että vammaisneuvosto 

esittää asiassa selvityspyynnön Vantaan kaupungille. Selvityspyyntöä koskevat asiat ovat:   

 
1. Nyt Vantaa kaupunki tekee MÄÄRÄAIKAISIA päätöksiä vammaisasioissa. Pitäisi tehdä 

toistaiseksi voimassa olevia, jos ihmeparantumista ei ole odotettavissa. Säästyy rutkasti 
turhaa todistusten hankkimista ja työtä.  

 
2. Miten henkilökohtaisessa avussa voi käyttää palveluseteleitä? 

 
3. Vantaalla ei ole avustajavälitystä. Mitä asialle on tehtävissä? 
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